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:    Nominerad av valberedningen

Sexmästare
Beskriv dig själv med tre ord
Joar älskarrrrr Sexet

Varför har du sökt den här posten?
Jag har varit med i Sexmästeriet som sexetjobbare nu i ett år, och det är ett av de 
bästa besluten jag tagit i Lund! Har haft så otroligt kul, inte ångrat en sekund, och 
nu vill jag gärna ta nästa steg och fortsätta vara engagerad inom sexet som Sex-
mästare!

Vad vill du göra med den här posten?
Främst vill jag bevara en god sammanhållning inom sexet! Det nuvarande sexmäs-
teriet har gjort ett otroligt bra jobb i att få bra sammanhållning inom utskottet, vil-
ket är något jag vill jobba mycket med inför och under det kommande verksamhetsåret. Det som gör en sittning 
bra är om jobbarna och mästarna har kul och trivs att jobba tillsammans, då kommer resten automatiskt!

Joar Gelin
22



Beskriv dig själv med tre ord
I love Hjo

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt vice sexmästare för att jag har haft ett så roligt år i sexet och jag är 
inte redo att släppa taget än! Jag känner att jag är redo att ta större ansvar och 
ansvarsområdena som vice har hand om är de som är viktigast för mig. Jag lock-
as främst av att stötta jobbarna och prioritera en god sammanhållning. Att vara 
sexetjobbare är ett stort jobb som görs frivilligt. Det betyder att det är superviktigt 
att de slipper känna sig stressade och har maxade möjligheter att ha fett kul så att 
de ser fram emot att jobba. Min viktigaste uppgift som vice är att värna om att 
ALLA jobbare känner sig inkluderade, taggade och trygga i att komma till mig 
med sina problem. I posten ingår också bokföring och där är jag taggad på att lära mig mer. Jag är en väldigt 
strukturerad person och jag lär mig snabbt så det kommer inte bli några problem.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill framförallt jobba stenhårt för att bygga en god sammanhållning inom sexet. Jag vill få jobbarna att kän-
na sig trygga och välkomna, de ska känna sig otroligt uppskattade för det arbete de lägger ner. På F-sektionen 
kan det ibland kännas svårt att som tjej att passa in men för mig har årets kvinnliga mästare skapat stor trygghet 
och fått mig att känna mig välkommen. Jag hoppas att jag får välkomna nästa generations tjejer och se till att 
varenda en av jobbarna känner sig trygg och taggad i sexet!

Agnes Göransson
F22

Beskriv dig själv med tre ord
Stabil, trygg, trevlig

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt den här posten av två enkla anledningar, det hade varit kul, och 
jag tror att jag hade gjort det bra. Jag har varit jobbare i ett år nu och det har 
varit fantastiskt kul att ingå i Sexet, och det känns bra att få delta i att ge tillba-
ka till sektionen på ett väldigt konkret sätt. Jag har dessutom massvis av erfa-
renhet av att jobba som ledare och samordnande i många olika sammanhang.

Vad vill du göra med den här posten?
Den här posten handlar i huvudsak om att ta hand om två saker; jobbarna och 

ekonomin. För jobbarna vill jag vara en ledare som gör att de känner sig trygga och har roligt. För ekonomin 
har jag några praktiska förslag som kommer att kosta lite, men göra våra sittningar bättre, däribland att bygga 
en liten scen till MH istället för de rangliga, instabila bänkar vi använder nu.

Axel Hörestrand
n22

Vice Sexmästare

Axel Isaksson
22

Beskriv dig själv med tre ord
En 7up kille

Varför har du sökt den här posten?
Jag har varit med i sexet som jobbare nu i ett år, har haft det jättekul och tror att 
utskottet passar mig som person. Det har varit ett jätteroligt år och jag söker till 
Vice Sexmästare eftersom jag vill ge tillbaka till utskottet, anta ett större ansvar, och 
bidra till att det ska bli minst lika roligt för allihopa nästa år!

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill se till så eventen som sexet håller i blir så bra som möjligt och för att det ska 
vara möjligt tror jag att det viktigaste för denna post är att se till att alla jobbare, 
sångisar och DJ lär känna varandra bra tidigt så man har en bra gemenskap, då är det enklare att samarbeta 
och sätta upp stora event som kan vara ganska stressigt för många. För att det ska ske så vill jag bidra till att an-
ordna roliga internevent, speciellt under början av året, så att gemenskapen kan formas tidigt.



Kulturminister
Beskriv dig själv med tre ord
Omtänksam, ansvarstagande och driven 

Varför har du sökt den här posten?
Jag har under året som atlet fått upp ögonen för Kulturministeriet och dess un-
derbara kultur och gemenskap och det hade varit otroligt roligt och ärofyllt att få 
leda utskottet som Kulturminister. Att få vara del av något så stort och tillsammans 
med alla fantastiska medlemmar i utskottet skapa event och evenemang som ger så 
mycket glädje till sektionens medlemmar hade varit otroligt häftigt! 

Vad vill du göra med den här posten?
Se till att alla Kulturministeriets medlemmar får ett så roligt år som möjligt såklart! Jag tycker att det är viktigt 
att alla inom Kulturministeriet får möjlighet att vara kreativa med sin post utefter de förutsättningar som finns. 
Jag vill också se till att alla känner sig trygga och sedda samt värna om den gemenskap som finns inom utskottet 
och alla dess delar. 

Tova Franvin
  22

Beskriv dig själv med tre ord
Erik på F

Varför har du sökt den här posten?
Under min tid i år som Reiseleiter har jag blivit fullständigt förälskad i Kultur-
ministeriet och känner mig inte riktigt redo att lämna det, samtidigt som jag 
känner mig redo att ta ett större ansvar på sektionen. Jag har därför sökt till 
Kulturminister där jag kan få möjligheten att ta ansvar över utskottet som jag 
brinner för och bidra till såväl sektionens lycka som att mina funktionärer kan 
få en lika fantastisk upplevelse av utskottet som jag har haft! 
 
During my time as a Reiseleiter I’ve completely fallen in love with the Ministry 

of  Culture and I don’t quite feel ready to leave, although I feel ready to take on larger responsibilities within 
the guild. For this reason, I’ve decided to run for Minister of  Culture where I would get the opportunity to take 
responsibility over the committee that I am so passionate about, and contribute to the guilds happiness, as well 
as making sure that the new members of  the committee will be able to have the same wonderful experience that 
I’ve had.

Vad vill du göra med den här posten?
Det som jag uppskattat allra mest under min tid i kulturministeriet är den möjlighet som vi funktionärer har 
haft att bestämma vad vi ska göra och hur vi ska göra det. Jag vill att utskottet ska fortsätta vara ett som drivs av 
funktionärer som känner att de har frihet och ansvar i sitt arbete. Jag ser det därför som min roll som Kulturmi-
nister att bidra med rådgivning och resurser så att mina funktionärer kan utföra de evenemang som de är intres-
serade av att hålla i!  
Jag vill också undersöka hur vi kan utöka eller anpassa utskottet för att engagera fler internationella studenter. 
Om Kulturministeriet verkligen ska leva upp till sitt namn tycker jag att det är dags att vi börjar ta vara på den 
fantastiska möjlighet till kulturellt utbyte som kommer finns med internationella sektionsmedlemmar! 
 
The thing that I have appreciated the most during my time in the Ministry of  Culture is the opportunities that 
we as volunteers have had to decide what we want to do and how we want to do it. I want the committee to 
continue being one driven by volunteers who feel that they have both freedom and responsibility in their work. 
Therefor I see it as my role as Minister of  Culture to provide my volunteers with council and resources so that 
they can arrange the want to have! 
I also want to investigate ways that we can expand or adapt the committee to better include international stu-
dents. If  the Ministry of  Culture is to live up to it’s name I think it’s time for us to utilize the fantastic opportu-
nities for cultural exchange that come with having international students in our guild!

Erik Nord
F22



Kulturminister
Beskriv dig själv med tre ord
Emisonoskåpisk, plafondrös och påhittig!

Varför har du sökt den här posten?
Jag har under mitt år som reiseleiter verkligen fått upp ögonen för hur mycket 
glädje KM sprider, till sektionsmedlemar så väl som medlemmarna i KM. Jag blir 
jämt och ständigt golvad av mina medfunktionärers otroliga idéer och driv. Det 
hade varit en dröm att leda ett så brett utskott och få hjälpa till att förverkliga så 
många visioner. Vidare känner mig taggad och redo att axla ett större ansvar på 
en sektion jag håller så kär!

Vad vill du göra med den här posten?
Det finns så mycket potential i varje delutskott av KM, min förhoppning är att få chans att visa bredden i KMs 
utbud! Här finns verkligen något för alla, vilket jag vet bidrar enormt till sektionens gemenskap. Dock vill jag 
understryka att min prioritet alltid kommer vara funktionärernas välmående. Jag vill skapa ett varmt och väl-
komnande utskott där samtliga vet att jag är någon trygg de kan vända sig till. Detta tror jag är kärnan i ett väl 
fungerande utskott, funktionärer som känner sig sedda och trygga är bra funktionärer. 

Signe Nord
22

Vice Cafémästare
Beskriv dig själv med tre ord
Muntra Madame Mackor

Varför har du sökt den här posten?
Jag har hängt i caféet största delen av min sektionstid, som nyckelpiga och bakis, 
och jag har älskat det! Speciellt älskar jag hur välkomnande och omtänksamt café-
et känns, och att det är en plats där man verkligen får växa. Jag hade tyckt att det 
var jättekul att få ge alla möjligheten att uppleva gemenskapen och den härliga 
stämningen i caféet, på samma sätt som jag gjort. Jag vill hjälpa till att göra caféet 
till en välkomnande och inkluderande plats.

Vad vill du göra med den här posten?
Framför allt vill jag se till att funktionärerna mår bra, genom att kontinuerligt fråga hur de mår och se till att de 
vet att deras välmående är caféets prio nr ett. Jag vill hjälpa till att skapa en miljö där alla känner sig hörda och 
värderade, och där de känner att de får ta eget ansvar och växa i sitt engagemang. Samtidigt är det viktigt att 
de känner sig bekväma i att be om hjälp när de behöver det. Caféet kan vara ett ganska stressigt utskott att vara 
engagerad i, och det är viktigt för mig att jobba ytterligare för att få ner stressnivåerna. Jag tror att det är vik-
tigt att samla in åsikter från de som varit funktionärer i caféet om vad de tror att man skulle kunna göra för att 
minska stressnivån, för de har ju bäst koll. Jag vill även fortsätta att strukturera upp caféet genom att skapa do-
kumentation kring saker så att det blir mindre att ha koll på i huvudet. För övrigt tycker jag att det är bra saker i 
görningen nu med att försöka möjliggöra att vara tre nyckelpigor på en dag, sänka budgeten osv. 

Det hade också varit roligt att försöka föra samman de olika delarna av caféet, så att alla lär känna alla, genom 
att anordna chill aktiviteter där alla är välkomna, utan stress och press där fokus ligger på att ha kul och må bra. 

Utöver det hade jag velat lägga till fler allergi och matpreffsanpassade alternativ bland snacksen, och införa typ 
chockladhavremjölk i små festispaket.

Karolina Krüger
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Vice Cafémästare
Beskriv dig själv med tre ord
Ambitiös flertrådad punchrulleälskare

Varför har du sökt den här posten?
Alla utskott jag har varit med i på sektionen har en härlig gemenskap, men inget 
på samma sätt som caféet. Både som jobbare och som nyckelpiga har det aldrig 
varit en tråkig dag, och alla man har lärt känna har varit mer än halva nöjet. Nu 
vill  jag vara med och bidra till den gemenskapen på ett större sätt, genom att vara 
en mästare som funktionärerna i caféet kan förlita sig på för stöd och hjälp, obero-
ende av problemens karaktär. 

Vad vill du göra med den här posten?
De senaste cafémästarna har gjort mycket för att underlätta arbetsflödet för alla funktionärer, genom att skapa 
nya poster och effektivisera arbetsuppdelningen för att alla ska känna sig bekväma på sin post. Jag vill fortsätta 
den trenden, så att fler kan känna att det hinner och orkar med att jobba i caféet, som jobbare och som funktio-
när. Utöver det vill jag även variera de vegetariska mackorna mer; ha fler, gärna även mindre temadagar och få 
till ett förslagssystem för mackrecept från sektionen.

Jonathan Malmquist
n22

Beskriv dig själv med tre ord
Håller huvudet kallt

Varför har du sökt den här posten?
Jag är nu inne på min tredje läsperiod i rad som nyckelpiga och andra termin 
som bakis och har tyckt det har varit väldigt kul och trivts väldigt mycket med 
det och vill nu fortsätta och se till så att andra som är engagerade i cafét också 
trivs och tycker det är kul. 

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill se till så att andra som jobbar i cafét trivs, tycker det är kul och försöka 
att minska arbetsbördan för funktionärerna i cafét där det är möjligt. Jag vill 

även försöka se till så att det finns mer mellanmålsaktigt fika för mer variation.

Sixten Georgsson
F22

Beskriv dig själv med tre ord
Livsnjutare och musikteorinörd

Varför har du sökt den här posten?
Jag kom till F-sektionen för att utbilda mig, men stannade på grund av caféet. 
Sedan jag började förra året har jag arbetat sammanlagt över 200 timmar i caféet 
som både jobbare, nyckelpiga och mackåsna. Alla dessa timmar har varit lika un-
derbara, och tror nu att jag är tillräckligt kapabel att ta över som cafémästare. Jag 
tror att det kommer vara en otroligt givande och lärorik erfarenhet att ha med mig 
i framtiden.

Vad vill du göra med den här posten?
Utöver att sköta caféet så bra som möjligt så vill jag framför allt fokusera på olika sätt att minska svinn och ska-
pa tydligare rutiner för nyckelpigor och jobbare, till exempel när det förekommer leveransavvikelser och annat 
som kan orsaka stress. Jag vill också vidareutveckla mackmenyn och se över möjligheten att återinföra pasta-
sallader för lite mer varierat utbud i caféet. I mina ögon ska sådana förändringar alltid diskuteras med caféets 
funktionärer på förhand, eftersom arbetsbördan måste ligga i balans med förmånerna och passionen för arbe-
tet.

Olle Settergren
22



Sektionshärold
Beskriv dig själv med tre ord
Tjingeling och blingbling

Varför har du sökt den här posten?
Jag har under 2023 suttit i Medaljkommittén som Persevant och tyckt att det varit 
superkul! Under året har jag blivit inspirerad till hur jag skulle vilja fortsätta Pro-
cessionens arbete under 2024 och fortsätta dela ut medaljer och sprida högtidlig 
stämning.  

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill se till att sektionens medlemmar alltid ser så pyntade ut som sig bör samt 
ta varje tillfälle i akt att ha högtidsdräkt och bjuda på bubbel. Utöver det hade jag 
velat fortsätta arbetet med att utveckla Processionen som är ett relativt nytt utskott och hitta fler sätt att involve-
ra Trumpetarna och Fanbäraren för ett mer sammanhållet utskott.

Ett drömprojekt hade varit att ta fram en Nollningsmedalj likt de som delas ut på andra sektioner under Nolle-
gasquen, det hade varit ett kul initiativ för att kunna involvera fler i sektionens heraldiska verksamhet.  

Jag brinner även för rosett-montering av ordensband till långklänning och vill se den drömmen bli en verklighet 
2024.

Emma Ekberg
F21

Ordförande
Beskriv dig själv med tre ord
Hedrar mina odds

Varför har du sökt den här posten?
Efter att ha skojat av mig som sångis under det gångna året känner jag mig mer 
taggad på att sitta still på långa möten än någonsin tidigare. Möjligheten att ta 
ansvar för sektionens hela verksamhet och långsiktiga utveckling, samt att tillsam-
mans med alla andra engagerade kunna förgylla så mångas studietid som möjligt, 
är egentligen skäl nog. Min förkärlek för det administrativa är bara ett plus i kan-
ten, men som gör mig säker på att jag med mycket energi och bred erfarenhet från 
föreningslivet, grundad på många års hängivet engagemang, kommer vara till stor 
nytta i styrelsen. En sån’ här chans får man bara en gång i livet!

Vad vill du göra med den här posten?
Sektionsengagemang ska alltid ge mer än det tar, punkt. Idag har vi både de som vill göra mer och de som re-
dan har en orimlig arbetsbelastning, vilket bara är en av flera olägenheter i en organisation med växtvärk. Mitt 
fokus kommer ligga på det omstruktureringsarbete som redan är i full gång, med målet att skapa förutsättningar 
för en positiv engagemangskultur vilandes på realistiska förväntningar. Jag är övertygad om att vi genom att ta 
ett steg tillbaka och prioritera välmående, snarare än att alltid sträva efter att överträffa varandra, kommer upp-
nå ett arbetsklimat som verkligen lyfter alla funktionärers styrkor och främjar samarbete långt utöver vad som 
idag upplevs möjligt. 

Victor Rasmussen
F22



Överfös

Beskriv dig själv med tre ord
Heter faktiskt Ville

Varför har du sökt den här posten?
Under min tid hittills här på sektionen så har jag haft några olika poster, men de 
som har stuckit ut lite extra för mig är just de som haft med nollningen att göra. På 
de posterna kan man verkligen känna hur ens engagemang bidrar till glädjen på 
sektionen. Allt från att se faddergrupper gå all out på dansgolvet på campet som 
man kämpade med att fixa dagen innan till att fira ett väl genomfört nollesex med 
sina fantastiska nollor och medfaddrar. De stunderna är svåra att toppa.

För mig så va nollningen en perfekt start på tiden här i Lund som jag nog aldrig 
kommer glömma, så att få va med och från grunden skapa en nollning som välkomnar ett nytt gäng studenter 
till vår stad och fina sektion hade varit fantastiskt kul!

Vad vill du göra med den här posten?
Mitt huvudsakliga mål är att skapa en minnesvärd nollning för både de nya nollorna och de volontärer och 
funktionärer som hjälper till att skapa den. Den absolut högsta prioriteringen är att alla de nya studenterna ska 
känna sig välkommna och ha så kul som möjligt, men det är klart att alla som hjälper till och ser till att det hän-
der också ska ha det bra. De ska känna att jobbet de gör är meningsfullt och uppskattas något enormt, för utan 
dem blir det ingen nollning hur mycket tid jag än lägger på posten.

Något jag vill göra är att fortsätta förbättra det för uppdragsfaddrarna. Att ha en liten avslutning med uppdrags-
grupperna på revyn och nollefilmen i år va en väldigt bra idé, men det va rätt ont om event för dem under sam-
ma vecka och den innan. Så jag skulle vilja göra så att något till event under de sista två veckorna av nollningen 
går till uppdragsgruppen för att se till så att sammanhållningen i gruppen varar ända fram till slutet.

Jag har också en liten fundering om att försöka minska fösets arbetsbörda när det kommer till platser och betal-
ningar till eventen så att de kan lägga den tiden på andra uppgifter eller bara hinner ta några extra andetag, för 
ett slitet fös vill ingen ha (eller va ;)). Det experimenterades lite i år med betallänkar vilket va smidigt för nollor 
och faddrar som slapp köa i Hilbertkorridoren, men jag har hört att sitta och manuellt göra alla listor kanske 
inte va det roligaste i världen.

Ville Papić
n21

Beskriv dig själv med tre ord
Det löser sej

Varför har du sökt den här posten?
Det roligaste under sektionsåret tycker jag har varit nollningen både som nol-
la men också som funktionär som deltar. Jag har deltagit i två nollningar som 
nolla och i år som fadder och som köksmästare för sexmästeriet, vilket har gett 
mig en bra insyn i olika delar av det organisatoriska för nollningen. 

Jag tycker det har varit jättekul att ha varit engagerad och jag vill nu prova på 
en roll med lite större ansvar. Eftersom nollningen har varit så givande tror jag 
att Överfös hade passat mig perfekt.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill skapa en bra och trygg stämning i föset där alla känner sig välkomna och uppskattade. Det är viktigt i en 
grupp som jobbar så mycket tillsammans att alla ska känna sig hörda. Jag vill också prioritera att försöka minska 
stressen för nästa års fös. Det kan man göra på flera sätt men jag tror framförallt att det är viktigt att lyssna och 
lära sig av gamla fös eftersom de vet vad som har fungerat bra och mindre bra. 

Det är viktigt att som volontär och funktionär i föset ha roligt och känna sig uppskattad. Man ställer trots allt 
upp frivilligt och jobbar ideellt. Det ska finnas bra samarbete mellan föset och volontärerna och det är viktigt att 
volontärerna ska känna sig delaktiga i nollningen.

Mattis Mattsson
F22



Cofös med bokföringsansvar

Beskriv dig själv med tre ord
Pålitlig, rutinerad, 

JätteSuperDuperUltraMegaGigaTAGGAD^2

Varför har du sökt den här posten?
Nollningen är enligt mig det roligaste som händer på hela året och det skulle 
vara jättekul att få jobbat tajt med en grupp taggade individer över en längre 
period mot ett stort, ballt och  jättekul slutmål. Många av mina finaste minnen 
från sektionen kommer från nollningen, som nolla, fadder och funktionär och 
det är något jag vill ge alla möjligheten att uppleva.

Anledningen att jag söker just cofös med bokföringsansvar är att det är där jag 
kan bidra mest nytta av mina erfarenheter vilket jag tror skulle underlätta arbetet för föset som helhet. Jag kan 
bokföra och har gjort det på sektionen, jag kan hantera en budget och har haft budgetansvar på sektionen, jag 
är professionellt utbildad i livsmedelshantering (vilket man bör ha om man ska servera mat) och jag har erfaren-
het i att organisera stort antal funktionärer/volontärer delvis på sektionen men också tidigare inom en idrotts-
förening.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag tycker nollningarna jag varit del av har varit toppenbra och vill hålla lika hög standard, men jag hade velat 
minska stressnivåer för att göra alla delaktiga volontärers engagemang mer hållbart. Detta genom att streamli-
nea arbetsprocesser. Det är också något jag har erfarenhet i (fråga godtycklig nyckelpiga :))).

Jag vill även att volontärer som anordnar events tillsammans med föset ska känna sig sedda och hörda, jag tyck-
er de ska ha stort inflytande över sitt arbete. Nollningen sker inte utan alla volontärer och det är viktigt att de 
känner sig uppskattade och mår bra.

Inom föset vill jag först och främst vara en trygg punkt som ser till att alla mår bra, detta genom att se till att alla 
känner sig bekväma i att prata om välmående och liknande då det kan bli väldigt stressigt. Jag vill att alla ska 
känna att man kan be om hjälp när det behövs och helt enkelt se till att alla andra och jag själv mår bra så att 
alla kan ha kul <3

Jag tycker helt enkelt att fokus ska ligga på att alla involverade mår bra och har fett jävla kul, så blir nollningen 
LITTTTT.

Samin Chowdhury
F21

Beskriv dig själv med tre ord
Jag är väldigt

Varför har du sökt den här posten?
Jag tycker det har varit underbart att få vara engagerad på sektionen och skapa 
glädje hos andra. Det hade verkligen varit så kul att få vara med och skapa näs-
ta nollning och ge ett varmt välkomnande till nästa kull. Jag tror att just den här 
posten hade passat mig toppen. Dels för att jag gillar att bidra till en bra stämning 
i grupp, dels för att jag älskar ordning och reda och att hålla koll. Jag är även tag-
gad på att lära mig mer om ekonomi, lovar att inte förskingra 300 000 kr. 

Vad vill du göra med den här posten?
Den här posten är ju ny, eller omformad från nollningskassör för att underlätta samarbetet mellan vad föset gör 
och de ekonomiskt kopplade uppgifter som följer därur. Det är just vad jag vill göra; vara den person som får sa-
ker att flyta på. Först och främst genom att sköta de ekonomiska delarna ordentligt och ha stenkoll. Sen vill jag 
även vara ödmjuk inför vilka andra uppgifter jag kan ta mig an för att underlätta arbetet i föset, och få vara med 
att forma den här posten. 

Thea Flemsäter
F22



Revisor
Beskriv dig själv med tre ord
Fidelis, Fortis, Frugalis

Varför har du sökt den här posten?
Eftersom jag vill använda mina förmågor för att på bästa sätt gagna F-sektionen 
och dess medlemmar och eftersom jag tror starkt på vikten av att ha en stabil och 
transparent ekonomisk grund för vår sektion. Min kombinerade bakgrund inom 
teknisk fysik (flera tidigare engagemang på F-sektionen) och ekonomi ger mig bra 
förutsättningar att granska den ekonomiska aktiviteten och verksamheten.

I övrigt är posten givande i att praktisera områden från kandidaten inom ekono-
mi, det är en lagom arbetsbörda som jag kan hantera och jag har roligt på den 
just nu!

Vad vill du göra med den här posten?
I pseudokod:

while(day/month/year < 31/03/2025){
    löpandeRevision();
}
if(styrelse == sköter sig){
    ansvarsfrihet = true;
} else {
    ansvarsfrihet = false;
}

Som revisor vid F-sektionen strävar jag efter att säkerställa transparens och integritet i våra ekonomiska hand-
lingar. Genom att fortsätta i denna roll, efter att ha tjänat som revisor detta nuvarande år, vill jag fortsätta att 
bygga på det förtroende och den standard jag har satt med Gustav Sjövall (andra nuvarande Revisor). 

Speciellt för F-sektionen, en ideell förening, ska verksamheten hålla i medel ett resultat +/- 0 och det är viktigt 
att se över detta, eftersom då har pengarna gått tillbaka till sektionens medlemmar. Det kan vara värt att kom-
mentera att problem som Wermlands har är i mina ögon omöjliga hos en verksamhet med välfungerande eko-
nomisk avdelning som F-sek har, det är inte på den nivån arbete behöver göras!

Jag ämnar att vara en god samarbetsparter till den andra Revisorn samt andra framtida ””kollegor”” vid sek-
tionen. Det ska vara lätt att kommunicera och det ska finnas kommunikationskanaler mellan oss. Arbetet med 
co-Revisorn ska göras löpande och det gagnas av att hålla interna mål. Visserligen är Revisorn en utomstående 
part men jag kommer att jobba med sektionen som ett team, vi är alla studenter som försöker ha kul och vi job-
bar efter samma mål, F-sektionens Förträfflighet.

Slutligen vill jag hitta sätt som postens nästintill mekaniska arbetsbördor kan optimeras, så det blir mer tid för 
de aktiviteter som kräver närvaro och är desto mer intressanta. Just nu ser jag och Gustav över möjligheten att 
automatisera den ekonomiska revisionen, beroende på hur långt vi kommer vill jag fortsätta på detta spåret.

Eliot Petrén
F19 (+ Ekon Kand termin 5)

Revisorsuppleant
Beskriv dig själv med tre ord
Fidelis, Fortis, Frugalis

Varför har du sökt den här posten?
Se kandidatur Revisor

Vad vill du göra med den här posten?
Se kandidatur Revisor

Eliot Petrén
F19 (+ Ekon Kand termin 5)



Beskriv dig själv med tre ord
Näringsrik, sedlighetsförkunnare, snäll

Varför har du sökt den här posten?
Vice ordförande verkade också rätt soft. Jag har för övrigt även sökt rollen som 
DJ. Tanken var att mitt s.k. ”stage name” skulle kunna vara DJ Ordförande, var-
för jag sökte rollen som Vice Ordförande. Tyvärr hade jag nog rätt dystra utsikter 
att bli nominerad till posten som Ordförande, men kanske Vice Ordförande? Jag 
vet inte. DJ Vice Ordförande rullar inte av tungan lika lätt. Jag får filura på den.

Vad vill du göra med den här posten?
Se ovan.

Carl Lund
F23

Beskriv dig själv med tre ord
Spindeln i nätet;)

Varför har du sökt den här posten?
Jag har har sökt för vice ordförande att det är en post som arbetar nära med både 
nämnden och styrelsen, vilket ger en stor inblick i sektionens arbete i helhet. Jag är 
intresserad av att lära mig mycket mer om sektionen och vara spindeln i nätet!

Vad vill du göra med den här posten?
Mitt främsta mål är att sektionens verksamhet ska flyta på som vanligt! Men jag vill 
även vara en hjälpande hand för andra utskott och funktionärer när det behövs och 
tillsammans med styrelsen verka för att alla medlemmar på sektionen känner sig 
inkluderade i sektionens och styrelsens arbete.

Magdalena Ohlsson
n21/n20

Vice ordförande

Näringslivsansvarig
Beskriv dig själv med tre ord
Näringsrik, sedlighetsförkunnare, snäll

Varför har du sökt den här posten?
Jag tycker att det verkar spännande att ta del av sektionens aktiviteter. Som nä-
ringslivsansvarig får man ju vara delaktig i att ge studenter möjlighet att träffa 
intressanta företag och dylikt. Det hade varit roligt att hjälpa till med att förankra 
våra studier i möjligheter efter avslutad examen. 

Vad vill du göra med den här posten?
Se ovan.

Carl Lund
F23



Sanningsminister
Beskriv dig själv med tre ord
Sanning är viktig

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt sanningsminister eftersom jag tycker att sanningsministeriet gör myck-
et viktigt arbete för sektionen vilket jag vill kunna bidra till även nästa år. Det är 
väldigt viktigt att informationen som sprids inom sektionen hanteras på ett korrekt 
sätt och sanningsministerns uppdrag handlar till stor del om att ta ansvar för detta. 
Dessutom tror jag att jag har egenskaperna för att kunna göra ett bra jobb som 
sanningsminister.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill arbeta för en större gemenskap inom sanning. Under min tid i sanningsministeriet har jag ofta haft käns-
lan att man inte alltid märker av de andra delarna av utskottet. Jag skulle vilja driva på för mer samarbete inom 
utskottet och vill få funktionärerna att oftare märka av att vi ingår i sektionens största utskott. Jag tycker också 
att det hade varit roligt att göra fler saker gemensamt inom sanning men endast om utskottets delar känner sig 
bekväma med det och lyckas hantera sitt vanliga arbete. Även om jag vill driva på för detta så vill jag prioritera 
det vanliga arbetet och funktionärernas välmående högst.

Pontus Thuresson
F21

Sekreterare
Beskriv dig själv med tre ord
Hon kan skriva

Varför har du sökt den här posten?
Jag har för många timmar i mitt dygn och älskar att engagera mig. Det hade varit 
så roligt att bli bättre på latex och få hjälpa till. 

Vad vill du göra med den här posten?
Hålla allt organiserat och prydligt. Se till att sektionen har bra insyn i styrelsens 
arbete. 

Ellinor Gullman-Strand
F23


